

educate

BEIJING

教育专家学术测评

2013年12月日-日

北京市朝阳区东大桥路9号北京侨福芳草地A座11-03



Educate Private is delighted to announce that Mr. Jimmy Beale, one of our expert consultants, will be in Beijing for a very limited period from Wednesday 11th - Saturday 14th December 2013 for academic assessments. Mr. Beale will be available for one-on-one expert consultations for all ages, discussing entry to British boarding schools, British universities and how British schools can also help prepare for entry to American universities.

我们很高兴地在此宣布，我们的教育专家顾问之一，Jimmy Beale，将于2013年12月XX-XX日到访北京。在此期间Beale先生将为学生和家长们提供专家级学术测评服务和一对一专家级教育咨询服务。无论您是想要在英国中学还是英国大学入学方面得到建议还是想要了解从英国中学升入美国大学方面的信息，Beale先生都能够为您提供最好的帮助。

Bookings must be made in advance. For more information on how to book, please see below.
所有服务均需提前预约。预约方式请看下文。



Jimmy Beale

Expert Consultant, Educate Private

专家顾问, Educate Private

Mr. Beale is an Independent Schools Inspectorate (ISI) inspector, travelling throughout the UK to inspect Britain's private schools. He knows exactly what to look for in a top school and what top schools are looking for in a prospective student. His advice is invaluable to parents wishing to give their child the best chance of getting a place.

Beale先生是英国私立学校督学机构的督学官。他经常到访全英国各地的各所私立学校，对这些学校进行视察和评价。他非常了解在为孩子寻找学校的过程中您需要注意什么，同时他也非常清楚一所顶级学校对于学生的要求。他的建议对于那些想要为孩子在英国顶级学校中获取名额的家长来说是无价之宝。

Mr. Beale is also Headmaster of Taunton Preparatory School in Somerset, UK, and as such has a wealth of educational experience. Part of a headmaster's duty is conducting entrance assessments for applicants to the school as well as preparing them for admission to senior schools, so his assessments will be incredibly useful for all prospective parents. Before becoming headmaster, Mr. Beale was deputy headmaster and a teacher so he has a complete understanding of the education system from all angles.

Beale 先生还曾任预备学校 Taunton 的校长，作为一名教育家，经验丰富。作为校长，对报考的学生进行测评和帮助学生准备私立中学升学考试是他的重要职责。所以他的测评对于家长们来说是非常有参考价值的。在做校长之前，Beale 先生还曾做过副校长，教师。他了解英国教育的所有方面。



*Ordinarily priced at 7,000RMB, Mr. Beale's assessments for this special visit will be priced at only
为庆祝 Beale 先生的本次到访，测评的特惠价格为*

5,000 元

(原价 7000 元)

Free 30-minute consultations are available on application.

还可申请预约 30 分钟的免费咨询。

*To book your appointment, contact Cecilia at Educate Beijing on +86 10 85634103 or email
learn@educatebeijing.com.*

预约请拨打 电话 010-8563 4103 或发送邮件至 learn@educatebeijing.com